
 

 

 

SAMARBETSRA D   

När?  16 november kl.18.30-20.30 

Var?  Samling i 3B:s klassrum, på Fregattenvåningen 

Hur? Fortsatt diskussion om tillbyggnation för Marieborgsskolan.  

 Övriga frågor: aktuellt i vår verksamhet  

Vem?  Samarbetsrådets representanter och andra intresserade föräldrar är 

inbjudna, liksom kontaktpolitiker och personalrepresentanter.  

 

Under flera år har behovet av mer lokaler för verksamheterna på Marieborgsskolan 

diskuterats. Samarbetsrådet och flera föräldrar har engagerat sig i frågan. Under 

försommaren 2017 fattades ett principbeslut om tillbyggnad av skolan och nu kommer nästa 

steg, med projektering och nya beslut.  

Onsdagen den 4 oktober träffades samarbetsrådet tillsammans med Maria Eek från 

Bostadsbolaget för att få information, diskutera och titta på de idéer som presenterats 

angående tillbyggnad av Marieborgsskolan. Efter detta har skolans personal haft fortsatta 

diskussioner, elevrådet har lämnat synpunkter och rektor tillsammans med intendenten och 

skyddsombudet från skolan har haft byggmöte med bostadsbolagets representanter och 

grundskolechefen. Alltsammans handlar förstås om att göra en god planering för att möta 

skolans behov nu och inför framtiden. Välkomna att diskutera detta tillsammans på 

Samarbetsrådet den 16 november.  

 

Varmt välkomna! 

 

Ann-Catrine Leicht 

Rektor Marieborgsskolan 


